
      Org.nr- 802419-5979

Protokoll nr.10/23 fört vid styrelsemöte den 11 oktober 2023 via Zoom.

Närvarande: Göran Björkman, Kicki Svalin, Sanna Carlsvärd, Lena Lindahl,
Frida Lindblom, Inger johansson.
Frånvarande: Caroline Mårtensson, Anders Johansson, Sara Åsberg.

§ 102. Mötets öppnande. Ordförande hälsade välkommen och öppnade mötet.
Styrelseledamot Anders Johansson lämnar sin plats i styrelsen och Frida Lindblom
ingår som ordinarie ledamot fram till vårt årsmöte.

§ 103. a. Förslag till dagordning. Förslaget till dagordning godkändes.

§ 103. b. Val av justerare. Till justerare valdes Frida Lindblom.

§ 104. Föregående protokoll.  Protokoll nr 9/23 godkändes.

§ 105. Ekonomi På transaktionskontot finns 121.729:-, placeringskontot 194.262:-,
hälsokontot 27.617:- En påminnelse till våra uppfödare om valpgåvomedlemskap
bör göras på FB.

§ 106. Skrivelser.
SKK uppgift gällande medlemsavgifter 2024. Oförändrat.
Jonathan Hober söker deltagare till  undersökning gällande foder och hjärtsjukdom
läggs ut på klubbens FB.
SKK information gällande digitala medlemskort och information via länk.

§ 107. Domarkonferens. Arbetsgruppen ej klar.

§ 108. Rapporter. På SKK Kennelfullmäktige var 162 deltagare röstberättigade. 
 Många ärende och motioner behandlades men inget speciellt som rör vår ras. 
Till ny ordförande i centralstyrelsen valdes Britt-Marie Dornell

På SKK specialklubbsträff var temat att skapa och tolka en hälsoenkät.
Många olika saker att tänka på om man vill skapa en enkät som medlemmarna  
vill svarar på. Bra att göra enkät vid olika tillfällen ex. innan man reviderar RAS.

§ 109. Kommittéerna.
a) Avelsgrupp. Uppfödarkonferensen i november inställdes  p.g.a. få deltagare. 

Konferensen planeras i stället tillsammans med vårt årsmöte  i vår.
Zoommöte med ämnet Hypothyreos presenteras för uppfödarna den 29/10 av 
Jennifer Andersson och senare också ev. en medlemsträff via Zoom med samma  
ämne.

b) Utställningsgrupp. Planeringen inför specialen i Gränna fortsätter. Domare är ej
klart. Kvällen den 27/7 planeras gemensamt 25 års firande inom utställningsområdet.

c) Aktivitetsgrupp. Planeringen inför monter både på Hundmässan och MyDog 
fortsätter. En lista på önskade inköp har lämnats till styrelsen.
Eurasier promenader planeras runt om i landet den 18/11 klockan 12.00

d) Redaktionen. Arbetet i gruppen fungerar bra inför nästa nummer av tidningen.



§ 110. Övriga frågor. Inga frågor tog upp.

§ 111. Nästa möte. Onsdag den 15/11 via Zoom

§ 112. Mötets avslutning. Ordförande tackade mötesdeltagarna och avslutade mötet.

Vid protokollet  Ordförande Justerare

Inger Johanson Göran Björkman Frida Lindblom


